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on-line засідання робочої проєктної групи 

 

20.05.2025 р.         м. Суми 

 

ПРИСУТНІ: члени робочої проєктної групи у складі 5 осіб. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Про результати опитування здобувачів здобувачів вищої освіти ОС «доктор 

філософії» щодо якості освітньо-наукової програми «Прикладна фізика та 

наноматеріали» у 2024 р. 

 

СЛУХАЛИ: Про результати опитування здобувачів здобувачів вищої освіти ОС 

«доктор філософії» щодо якості освітньо-наукової програми «Прикладна фізика та 

наноматеріали» у 2024 р. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Юрій ШКУРДОДА – гарант освітньо-наукової програми «Прикладна фізика та 

наноматеріали» повідомив, опитування здобувачів вищої освіти ОС «доктор філософії» 

проводилося в рамках реалізації внутрішньої системи забезпечення якості вищої освіти 

Центром забезпечення якості вищої освіти відповідно до Наказу ректора №1073-VI вiд 

21.10.2024 року в термін з 22 жовтня по 11 листопада 2024 року з метою вивчення 

оцінок здобувачами вищої освіти рівня якості реалізації освітньо-наукових програм. 

Для проведення опитування була розроблена та затверджена у встановленому порядку 

анкета, яка охоплювала важливі для формування загальної оцінки такі змістовні групи 

запитань: якість організації освітнього процесу в рамках реалізації ОНП на рівні 

кафедри (гаранта та РПГ); загальна підтримка реалізації освітньої програми на рівні 

факультету ЕлІТ; наукове керівництво та забезпечення якості ОНП на рівні факультет 

ЕлІТ. Цільовою групою дослідження (респондентами) були здобувачі вищої освіти ОС 

«доктор філософії» 2-4 курсів, які навчаються на освітньо-науковій програмі 

«Прикладна фізика та наноматеріали».  

В опитуванні взяли участь 47 % контингенту здобувачів вищої освіти, яких 

планувалося залучити до анкетування. За результатами оцінювання, здобувачами 

вищої освіти факультету ЕлІТ, якості освітніх програм ОС «доктор філософії», рівень 

якості ОНП був оцінений як «Середній».  

Результати опитування свідчать про те, що здобувачі вищої освіти переважно 

задоволені якістю організації освітнього процесу в рамках реалізації ОНП «Прикладна 

фізика та наноматеріали» та рівнем загальної підтримки реалізації освітньої програми 

на рівні факультету ЕлІТ. Однак слід звернути увагу, що 

- 28,6 % респондентів на питання «Чи забезпечує підготовка у рамках освітньо-

наукової програми отримання Вами навичок у сфері педагогічної діяльності» 

відповіли «ні»; 

- 28,6% респондентів, що прийняли участь у опитуванні не можуть оцінити «Чи 

задоволені Ви наявними можливостями академічної мобільності?». 



Ірина ПАЗУХА - член робочої проєктної групи зазначила, що необхідно 

розширити засоби інформування здобувачів вищої освіти щодо програм академічної 

можливості, а також діяльності групи міжнародних програм академічної мобільності, 

яка входить до складу управління міжнародного співробітництва, зорієнтована на 

реалізацією міжнародних програм навчання, стажування та практики за кордоном для 

аспірантів. Також запропонувала розглянути питання щодо розширення можливостей 

навичок у сфері педагогічної діяльності з завідувачами кафедр, на яких здобувачі 

виконують свої дисертаційні роботи. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «За» – одноголосно. 

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Визнати результати опитування якості освітнього процесу за ОНП «Прикладна 

фізика та наноматеріали» задовільним 

2. Розширити засоби інформування здобувачів вищої освіти щодо програм 

академічної. 

3. Розглянути питання щодо розширення можливостей навичок у сфері педагогічної 

діяльності з завідувачами кафедр, на яких здобувачі виконують свої дисертаційні 

роботи. 

 

 

 

Голова засідання 

  

 

Юрій ШКУРДОДА 

 

Секретар 

 

 

Ірина ПАЗУХА 

   

   

 


